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Notitie 

Stand van zaken onderzoeken tennispark Wormer 

Ten behoeve van het beoogde nieuwe tennispark Wormer en de verplaatsing van de 

landijsbaan voert Sweco verschillende onderzoeken uit. In deze notitie de stand van 

zaken van deze onderzoeken. 

De onderzoeken zijn uitgevoerd op basis van het schetsontwerp (maart 2022). 

In het voorjaar 2023 hebben werkateliers met de betrokken verenigingen plaatsgevonden 

met als resultaat een voorlopig ontwerp in twee varianten (juli 2023). Enkele onderzoeken 

(met name licht en geluid) moeten nog getoetst worden aan dit voorlopig ontwerp. 

 

Bodem 

Het vooronderzoek op basis van NEN 5725 is uitgevoerd. Uit het onderzoek blijkt dat er 

voor enkele plekken nog aanvullend onderzoek nodig was. Deze aanvullende 

onderzoeken zijn uitgevoerd. Conclusie is dat er lichte verontreinigingen zijn met minerale 

olie t.p.v. de nieuwe ijsbaan. Omdat er voor de nieuwe ijsbaan niet gegraven wordt, is dat 

geen probleem voor toekomstig gebruik. Let wel op met graven (i.v.m. noodzakelijke 

watercompensatie): op sommige plekken is een zwaardere verontreiniging 

geconstateerd.  

MOGELIJK, MITS er voor de aanleg van de nieuwe ijsbaan niet gegraven hoeft te 

worden en er voor watercompensatie niet ter plaatse van zwaardere 

verontreinigingen wordt gegraven. 

 

Archeologie 

Er is een archeologisch bureauonderzoek uitgevoerd. Doel van dit bureauonderzoek is 

een inventarisatie van mogelijke archeologische waarden binnen het plangebied en in 

hoeverre verder archeologisch onderzoek noodzakelijk is.  

Op basis van het uitgevoerde bureauonderzoek wordt door Sweco geen nader onderzoek 

noodzakelijk geacht. Het rapport en het advies zijn aan het bevoegd gezag (gemeente 

Wormerland) voorgelegd. Het bevoegd gezag toetst dan het rapport en neemt een 

selectiebesluit. De gemeentearcheoloog is Piet Kleij, P.Kleij@zaanstad.nl. De rapportage 

d.d. 11 september 2023 is goedgekeurd door Piet Kleij. 

MOGELIJK, MITS er voor de aanleg van de nieuwe ijsbaan niet gegraven hoeft te 

worden. 

 

Lichthinder 

In het kader van lichthinder is er onderzoek gedaan naar 10 tennisbanen, 4 padelbanen, 

een jeu de boulesbanen en de naastgelegen nieuwe landijsbaan, met rapport 

L0203xx_swec. Uitgangspunt hiervoor is een ontwerp met 38 BVP 518/528 OptiVision 

LED armaturen met een lichtpunthoogte van 15 meter voor de tennisbanen, jeu de 

boulesbanen en ijsbaan en 32 CoreLine Tempo LED armaturen met een lichtpunt hoogte 

van 6 meter voor de padelbanen. De armaturen zijn voorzien van een interne 

afscherming om lichthinder naar de omgeving tot een minimum te beperken. 
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De conclusie van het lichthinderonderzoek is dat omwonenden geen lichthinder 

ondervinden in de zin van de opgestelde grenswaarden door de NSVV bij uitvoering van 

lichtplan L0203xx_swec voor zone E2. 

De lichtmasten op de nieuwe ijsbaan zullen demontabel en verplaatsbaar worden 

uitgevoerd, zodat deze na het ijsseizoen weer weggehaald kunnen worden. 

Volgens OD IJmond schijnen er richtlijnen te zijn voor de hoeveelheid licht dat op 

naastgelegen weilanden (weidevogelgebied) mag uitstralen. Deze richtlijnen heeft de OD 

IJmond niet.  Verder is de OD IJmond volgens contactpersoon H. Bakker in principe 

akkoord, maar wel met voorwaarden. Er moet aandacht zijn voor het licht vanaf de 

linkerkant ijsbaan op de woningen aan de Mariastraat.  

Er moet nog berekend worden wat het effect is van de verlichting van alleen de 

tennisbanen/padelbanen op het naastgelegen weiland (weidevogelgebied). OD IJmond 

verwijst hiervoor door naar Provincie. Bij de Provincie zijn vragen over normen/richtlijnen 

voor verstoring op weidevogels als gevolg van licht, geluid etc. gesteld. Hiertoe is begin 

september is een adviesformulier ingediend bij de provincie. Deze is opgepakt door Floris 

Postmes (planadviseur). Deze heeft het voorgelegd aan een ecoloog. Er is gevraagd 

naar de stand van zaken, maar tot op heden nog geen reactie mogen ontvangen. 

MOGELIJK, MITS de effecten van de verlichting op het naastgelegen weiland 

(weidevogelgebied) binnen de door de Provincie gestelde kaders vallen. 

 

Geluid 

Op basis van het schetsontwerp en een bedrijfsbeschrijving zijn er geluids-berekeningen 

uitgevoerd. Uit de berekeningen blijkt dat er overschrijdingen van eisen uit het 

Activiteitenbesluit zijn geconstateerd op woningen aan de Voorhoede. De 

overschrijdingen worden veroorzaakt door de tennisbanen. 

De uitgangspunten van de berekeningen (bedrijfsbeschrijving) zijn als volgt: 

Het tennispark is geopend van 08.00 uur tot 23.00 uur (11 uur in de dagperiode, 4 uur in 

de avondperiode). Percentage geluidemissie van het spel op 80%. 

Tennis: 

- Uitgegaan van 3 personen per tennisbaan (gemiddelde van enkel- en 

dubbelspel).  

- In de dagperiode worden 50% van de tennisbanen bezet, in de avond 80% van 

de tennisbanen. 

Padel: 

- Uitgegaan van 4 personen per padelbaan. 

- In de dagperiode worden 50% van de padelbanen bezet, in de avond 75% van 

de padelbanen. 

 

Er zijn op 5 toetspunten overschrijdingen (alleen maar in de avondperiode, de eis is dan 

45 dB(A)): 
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Geluidbelasting van de sportactiviteiten op het maatgevende toetspunt 

 

Invloed van de tennisbanen 

 

Tennisbanen 111, 113, 110 zijn maatgevend.  

Als maatregel is er gekeken naar het plaatsen van een scherm op de grens van het 

tennispark, maar zelfs met een scherm van 4 meter hoog is er niet genoeg reductie te 

halen.  

Door de geplande indeling te veranderen door in ieder geval de tennisbanen te 

verplaatsen naar een locatie verder bij de woningen vandaan. Dit is in het ontwerp echter 

niet mogelijk.  

Overigens is het feit is wel dat de bestemming op het perceel reeds sport is en 

tennisbanen zijn toegestaan. Gezien mogelijke bezwaren volgt de gemeente het 

onderzoek. 
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Voor een aangepast ontwerp is het geluid opnieuw doorgerekend. Het aantal banen is in 

dit ontwerp teruggebracht tot 8 banen en de noordelijkste baan is gedraaid, zie de 

afbeelding hierna. Nog steeds vindt er een overschrijding plaats bij gebruik van alle 

banen tot 23u. Bij beperking van de banen 109, 110 en 111 tot 21.15 en de rest van de 

banen tot 23u, wordt er voldaan. 

 

 

Er is ook een scenario doorgerekend met de volgende aanpassingen: 

1. Geen geluidinstallatie  

2. Percentage geluidemissie van het spel verlaagd van 80% naar 70%  

3. Training tennisbaan toegevoegd 

 

Dit maakt het volgende mogelijk: de beperking van de drie noordelijk gelegen banen in de 

avondperiode op te heffen (dus tennis tot 23.00 uur wordt mogelijk) en de trainingsbaan 

enkel te gebruiken (inclusief de 70% correctie) in de dagperiode (dus geen 

trainingsactiviteiten in de avondperiode). Hoogst berekende waarde op maatgevend 

toetspunt is 45,4 dB(A). 

MOGELIJK, MITS beperkingen worden aangebracht in de hoeveelheid banen en/of 

de gebruikstijden. 

 

Ecologie 

Ten aanzien van ecologie is een natuurtoets uitgevoerd. In deze natuurtoets is de aanleg 

en het gebruik van het tennispark en natuurijsbaan getoetst aan de landelijke en 

provinciale natuurwetgeving. 

 

Soortenbescherming Wnb 

De aanleg en het gebruik van het tennispark en natuurijsbaan zal mogelijk negatieve 

gevolgen hebben voor de populaties van de in het gebied voorkomende zwaar 

beschermde soorten. Het gaat om Rugstreeppad (landbiotoop en voortplantingsbiotoop), 

Noordse woelmuis en gebouwbewonende vleermuizen zoals Gewone dwergvleermuis, 

Ruige dwergvleermuis en Laatvlieger. 
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Het vervolgonderzoek naar deze soorten is uitgevoerd. Tijdens het (jaarrond) uitgevoerde 

onderzoek zijn de Noordse Woelmuis en twee soorten vleermuizen aangetroffen. De 

Waterspitsmuis en Rugstreeppad konden niet worden vastgesteld. 

De Noordse Woelmuis is eenmaal vastgesteld. Het betreft een vangst van een individu in 

een relatief marginale habitat. De soort komt beperkt voor in de aanwezige slootoever 

van het perceel met de IJsbaan. Vanwege de aanwezigheid van de Noordse woelmuis 

zal een ontheffing moeten worden aangevraagd. In een op te stellen “Activiteitenplan” zal 

moeten worden aangegeven hoe de soort lokaal kan blijven voorkomen in het gebied. 

In het plangebied zijn alleen langsvliegende en foeragerende vleermuizen waargenomen. 

Verblijfsplaatsen van vleermuizen konden niet worden vastgesteld binnen het plangebied. 

Het foerageergebied voor vleermuizen naast het plangebied maakt slechts een klein deel 

uit van heen veel groter foerageergebied en is geen “essentieel” deel van het leefgebied. 

De vleermuizen kunnen derhalve uitwijken. 

In het plangebied kunnen broedvogels met niet-jaarrond beschermde nesten voorkomen. 

Voor de verwachte aanwezige broedvogels dienen werkzaamheden waarbij nesten 

vernield of verstoord worden, buiten het broedseizoen (ruwweg half maart – half juli) 

plaats te vinden. Een ontheffing voor broedvogels is dan niet nodig. 

Voor overige aanwezige soorten geldt onverminderd de zorgplicht. 

Habitattoets 

Door de aard van de activiteiten en de beschermde waarden zullen er geen negatieve 

gevolgen kunnen zijn voor Natura 2000-gebied Wormer- en Jisperveld & Kalverpolder 

door geluid, trillingen, licht en mechanische effecten. Tevens zijn er geen belangrijke 

negatieve gevolgen voor het nabijgelegen Natura 2000-gebied door optische verstoring. 

Weidevogels 

Vanuit de natuurtoets wordt aangegeven dat de kernkwaliteit ‘habitat voor weidevogels’ 

zal door dit project worden aangetast. De realisatie van het tennispark en verplaatsing 

van de natuurijsbaan zal een negatief effect hebben op de populaties van weidevogels in 

het Bijzonder Provinciaal Landschap. De overige kernkwaliteiten van BPL Wormer- en 

Jisperveld zullen niet worden aangetast door het project. Geadviseerd wordt te 

overleggen met het bevoegd gezag om na te gaan in hoeverre er mogelijkheden zijn de 

negatieve ontwikkeling te compenseren. 

Over de mogelijkheden om bovenstaande negatieve ontwikkeling te compenseren is 

advies gevraagd bij OD IJmond. Hierbij verwijst OD IJmond door naar Provincie. Hiertoe 

is op verzoek van de Provincie een verzoekformulier ingevuld omdat de nieuwe ijsbaan 

expliciet geen onderdeel was van de eerdere ontheffingsaanvraag. Huidige 

weidevogeltoets en BPL-toets ligt nu ter beoordeling voor bij Provincie. 

Optie is om een ‘Nee, tenzij toets’ uit te voeren om bestaande verstoringsafstanden over 

de nieuwe verstoringsafstanden heen te leggen om te beoordelen of er daadwerkelijk 

sprake is van extra verstoring. 

Indien sprake is van verstoring dient het verlies te worden gecompenseerd. Dit kan 

enerzijds fysiek en anderzijds financieel. Duidelijk is wel dat de huidige ijsbaan ook is 

aangewezen als weidevogelleefgebied. Uit de verleende ontheffing blijkt dat dat geen 

probleem is. Wel wordt aandacht gevraagd voor een beperking van de invloed op het 

landschap voor wat betreft licht en geluid. 

Bouwen buiten het broedseizoen zal naar alle waarschijnlijkheid wel een vereiste zijn. 

Bij OD IJmond zijn geen er richtlijnen/normen zijn voor geluid, licht of andere verstoring 

op weidevogels/ agrarische gronden omdat de Provincie bevoegd gezag is. Deze vraag 

of er richtlijnen/normen zijn voor geluid, licht of andere verstoring op weidevogels/ 

agrarische gronden ligt ook bij de Provincie. Tevens is de provincie gevraagd of zij de 

conclusie onderschrijft dat er sprake is van verstoring van weidevogels. Hierover is 
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overleg gepleegd met de Provincie. Er is echter geen duidelijkheid gekomen over de 

mogelijkheden van verplaatsing van de ijsbaan. 

MOGELIJK, MITS de OD IJmond akkoord gaat met het vervolgonderzoek 

soortenbescherming. De ontheffing is verleenbaar. 

MOGELIJK, MITS de Provincie akkoord kan gaan met een verstoring van het 

weidevogelleefgebied, danwel van mening is dat een ijsbaan geen verstoring 

oplevert. Hier is geen duidelijkheid over verkregen en gezien de lange tijd die er 

overheen gaat en de moeite die de provincie heeft om hier duidelijkheid over te 

geven, maakt dit wel een groot risico. Als er gecompenseerd moet worden betekent 

dit bovendien ook fysieke of financiële compensatie. Onduidelijk is of er fysieke 

compensatie mogelijk is en wat de hoogte zal zijn van financiële compensatie. 

 

Parkeren 

Om een goed beeld te verkrijgen van de huidige situatie omtrent parkeren zijn onlangs op 

verschillende momenten parkeertellingen uitgevoerd. Deze parkeertellingen zijn het 

uitgangspunt voor de parkeerbalans. 

De parkeerbalans laat een parkeerbehoefte van minimaal 53 en maximaal 87 

parkeerplaatsen zien op de zaterdagmiddag, het maatgevende moment voor de 

planontwikkeling. Voor het bepalen van de parkeerplaatsen die in de omgeving kunnen 

worden gebruikt zijn we uitgegaan van een maximale loopafstand van 600 meter, zoals 

het CROW dit voor hoofdfunctie ‘ontspanning’ voorschrijft. Deze loopafstand is via een 

tool gevisualiseerd in GIS, zowel vanaf de hoofdentree van het tennispark als de twee 

loopbruggen die worden gerealiseerd. Dit levert het volgende ‘zoekgebied’ op: 

 

Binnen dit gebied zijn in totaal 611 parkeerplaatsen. Op de zaterdagmiddag hebben deze 

parkeerplaatsen een bezetting van 422, ofwel 69%. Na realisatie van het tennispark stijgt 

de parkeerdruk naar minimaal 78% tot 83%.  

De zondagmiddag heeft in de huidige situatie echter de hoogste bezetting. Binnen het 

invloedsgebied is tijdens het parkeeronderzoek een parkeerdruk gemeten van 63%. 

Hierbij hoorde een bezetting van 385 parkeerplaatsen.  
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Na het toevoegen van de parkeervraag van het tennispark stijgt de parkeerdruk op de 

zondagmiddag tot minimaal 73% en maximaal 76%.  

Na het toevoegen van de planontwikkeling stijgt de parkeerdruk op het drukste moment 

naar 83%. De parkeerdruk blijft gemiddeld genomen te allen tijde onder de 85%; een 

percentage dat over het algemeen door gemeenten wordt gehanteerd als het gaat om de 

bovengrens qua parkeerdruk. 

De straten nabij de voetbalvereniging zullen op drukke dagen een parkeerdruk ervaren 

die boven de parkeerdruk van 83% uitstijgt, omdat bezoekers altijd zo dicht mogelijk bij 

de club zullen willen parkeren. Pas wanneer er geen plek is zullen ze uitwijken naar 

omliggende straten. Spreiding kan beter worden gereguleerd via borden. 

Van belang is wel dat het voetbalseizoen en het tennisseizoen elkaar niet volledig 

overlappen. De piekmomenten zullen daarom niet ieder weekend aan de orde zijn. 

MOGELIJK MITS de hoge parkeerdruk wordt geaccepteerd en via een 

parkeerverwijssysteem de spreiding van het parkeren beter wordt gereguleerd. 

 

Verkeer 

Voor het onderdeel verkeer zijn onlangs verkeerstellingen uitgevoerd. Deze 

verkeerstellingen zijn een uitgangspunt voor de huidige verkeerssituatie. 

Het aspect verkeer en stikstof zijn gedeeltelijk in elkaar verweven. Voor de toename van 

de verkeersgeneratie wordt geen probleem verwacht. Voor de verkeersgeneratie wordt 

uitgegaan van circa 420 – 690 mvt/etmaal. Dit is echter een piekmoment, bijvoorbeeld op 

dagen wanneer er clubkampioenschappen zijn of andere toernooien in het weekend en in 

de zomer worden georganiseerd. Dit komt dus naar verwachting slechts enkele keren per 

jaar voor.  

Bij het bepalen van de belasting is uitgegaan van het drukste gemeten uur. Vanwege 

de functies (sportfuncties, nadruk op werkdagavonden en weekenden) is gekeken wat 

het drukste gemeten uur is. Deze is vermeerderd met 10% van de intensiteit van de 

planontwikkeling zoals berekend – een algemeen gehanteerde verkeerskundige 

vuistregel is dat 10% van de etmaalintensiteit van een planontwikkeling in het drukste uur 

rijdt.  

De grootste relatieve toename zien we op het meetpunt aan de Kokerstraat / 

Wezenland, waar de intensiteit in het drukste uur stijgt van 205 naar 235 

motorvoertuigen per uur. Dit laat zien dat de verkeershoeveelheid in het drukste uur 

dan wel behoorlijk stijgt; de intensiteiten blijven echter ver binnen de marges die voor dit 

soort wegen in de vigerende richtlijnen (maximaal zo’n 6000 motorvoertuigen per etmaal) 

worden gesteld. Daarbij is in deze berekening uitgegaan van een worst-case (gebaseerd 

op drukste gemeten uur); in de praktijk is te zien dat verkeer zich meer over de dag 

spreidt. Woon-werkverkeer (werkdagochtend en -avond) valt bijvoorbeeld niet samen met 

de piekmomenten van sportvoorzieningen (weekenddagen).  

MOGELIJK 

 

Stikstof 

Bij stikstofberekeningen gaan we uit van verkeersintensiteiten in de gebruiksfase. Deze 

worden in de regel afgestemd op de verkeersgeneratie die is bepaald in 

verkeersonderzoek. Als we uitgaan van de genoemde verkeersgeneratie van 420 – 690 

mvt/etmaal (gedurende 365 dagen per jaar), dan is dat ten eerste niet realistisch en ten 

tweede komt de stikstofdepositie dan (veel) te hoog uit. Wij stellen daarom voor om de 

uitgangspunten als volgt af te leiden van het verkeersonderzoek: 
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Als we uitgaan van een maximum aantal voertuigbewegingen van circa 690 per dag, lijkt 

ons het volgende realistisch: 

− Elk weekend 100% van het maximum (conservatieve benadering) 

− Elke weekdag 50% van het maximum 
 

− Gedurende de droge maanden (april t/m september) 100% van bovenstaande 
(conservatieve benadering) 

− Gedurende de natte maanden (oktober t/m maart) 50% van bovenstaande 
(conservatieve benadering) 

 

Het bovenstaande is een realistische aanname waarvoor geen referenties bestaan. Het 

wordt daarom geadviseerd deze voor te leggen aan de tennisverenigingen. 

Wij vermoeden dat je hiermee nog steeds aan de conservatieve kant zit, maar ook dat dit 

realistisch is gezien mogelijk een toekomstige groei van de verenigingen. 

Graag stemmen we deze uitgangspunten af. 

Voor de aanlegfase moet er rekening worden gehouden met een verplichte toepassing 

van een gedeelte elektrisch materieel. 

MOGELIJK MITS de aanname voor de verdeling van het verkeer akkoord wordt 

bevonden en voor de aanlegfase een deel elektrisch wordt uitgevoerd. 

 

 

MER 

De aanmeldingsnotitie wordt opgesteld na afronding van alle onderzoeken. 

Luchtkwaliteit 

NIBM-tool wijst uit dat voor 2024, 690 motorvoertuigen (10% vrachtverkeer) nog steeds 

NIBM is.  

MOGELIJK 

 

Water 

Er is voor het ontwerp een watertoets gedaan. Uit de watertoets komt naar voren dat er 

(op dit moment) een verhardingstoename is van 2.446 m2. Uitgaande van een 

compensatie-eis van 15% resulteert dit in een watercompensatie-eis van 367 m2. Dit 

tekort dient te worden verwerkt in het ontwerp. Te denken valt aan het graven van water, 

realiseren van natuurvriendelijke oevers of alternatieve waterberging. 

Sweco heef een voorstel gedaan voor waterberging binnen het ontwerp. Dit voorstel ligt 

bij de gemeente. 

Qua riolering moet technisch nog worden uitgezocht hoe het vuilwater wordt afgevoerd in 

de nieuwe situatie. Er zijn hiervoor mogelijkheden middels drukriolering. (Het huidige 

gebouw Nova Zembla is ook aangesloten op riolering middels drukriolering). 

MOGELIJK, MITS gemeente akkoord gaat met voorgestelde waterberging en deze 

waterberging niet gegraven wordt ter plaatse van verontreinigingen in de grond 

(Zie ook onder kopje “Bodem”). 
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Stiltegebied 

In de ontheffing van de Provincie is aangegeven dat geen ontheffing van het stiltegebied 

is aangevraagd en dat de provincie er vanuit gaat dat de ontwikkeling op beide locaties 

kan worden gerealiseerd met inachtneming van de regels uit de Omgevingsverordening 

die daarvoor gelden. 

Regeling stiltegebied. Zie hierna: 

In de Omgevingsverordening NH2020 is het volgende opgenomen voor stiltegebieden: 

Artikel 4.20 Zorgplicht voor stiltegebieden 

1. Ieder die weet of redelijkerwijs kan vermoeden dat door zijn handelen of nalaten in 
het werkingsgebied stiltegebieden geluid wordt voortgebracht in zodanige mate dat 
de heersende natuurlijke rust in dat gebied is of wordt verstoord, is verplicht 
dergelijk handelen achterwege te laten -behoudens voor zover dat ingevolge deze 
verordening uitdrukkelijk is toegestaan - dan wel, indien dat achterwege laten 
redelijkerwijs niet kan worden gevergd, alle maatregelen te nemen die 
redelijkerwijs van hem kunnen worden gevergd teneinde de verstoring te 
voorkomen of te beperken. 

2. Het eerste lid is niet van toepassing voor zover de algemene zorgplicht zoals 

opgenomen in artikel 1.1a van de Wet Milieubeheer van toepassing is. 

Artikel 4.21 Verbod gebruik toestellen in stiltegebieden 

1. Het is verboden zonder ontheffing van Gedeputeerde Staten een toestel te 
gebruiken waardoor de ervaring van de natuurlijke geluiden in het werkingsgebied 
stiltegebieden kan worden verstoord. 

2. Tot een toestel als bedoeld in het eerste lid behoren in elk geval: 
a. een knalapparaat; 
b. een toestel om geluid voort te brengen, al dan niet gekoppeld aan een 

versterker, zoals een muziekinstrument, omroepinstallatie, sirene en 
hoorn; 

c. een motorisch aangedreven werktuig met bijbehorende transportmiddelen, 
te gebruiken bij seismologisch onderzoek, opsporingsonderzoek naar of 
ontginning van bodemstoffen; 

d. een modelvliegtuig, modelboot en modelauto, indien deze wordt 
aangedreven door een verbrandingsmotor; en 

e. een vuurwapen. 

Uit het voorgaande volgt dat tennis en padel niet in strijd zijn met artikel 4.21. Van belang 

is wel dat geen omroepinstallatie en geen muziek buiten (bv. op terras) is toegestaan 

binnen het sportpark. 

De zorgplicht uit artikel 4.20 is breder opgezet en laat meer ruimte voor interpretatie. Dit 

zou kunnen betekenen dat ondanks dat de sportbestemming tennis en padel toelaat, dit 

wordt tegengehouden door artikel 4.20 lid 1. Bekend is dat padel en tennis een 

geluidsproductie hebben die groter is dan wat toelaatbaar wordt geacht binnen een 

stiltegebied. Aangezien het tennispark is gelegen binnen het stiltegebied is dit op dit 

moment een belemmering. Gelet op artikel 6.56 bedraagt de richtwaarde voor het 

maximale geluidsniveau 35 dB(A) LAeq, 24h op 50 meter afstand van de geluidsbron. 

Zonder berekening is vrijwel duidelijk dat deze richtwaarde wordt overschreden. De 

nieuwe ijsbaan komt ook volledig te liggen binnen stiltegebied. Hieromtrent is advies 

gevraagd bij de provincie, maar de provincie heeft nog niet gereageerd. Een ontgrenzing 

zou wellicht oplossing bieden, maar hier komt geen duidelijkheid over vanuit de provincie. 

NIET MOGELIJK, gezien de zorgplicht en de vastgestelde richtwaarde voor het 

maximale geluidsniveau.  

 

Alle beschikbare onderzoeken zijn naar OD IJmond gestuurd. 

CONCEPT

http://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0003245&hoofdstuk=1&paragraaf=1.1&artikel=1.1a
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Randvoorwaarden uit de ontheffing van de provincie 

(Let op: hier zit de nieuwe locatie voor de ijsbaan dus niet bij in begrepen) 

Voor de bouw van het clubgebouw als onderdeel van het sportpark en het afwijken van 

de hoogtemaat voor de wanden van de padelbanen op de locatie van de huidige ijsbaan 

verlenen wij ontheffing van artikel 6.4 en 6.46, vierde lid, van de Omgevingsverordening 

NH2020. Hierbij gelden de volgende voorschriften: 

1. Het nieuwe clubgebouw is niet groter dan 500 m2; 

2. Op de locatie wordt niet meer dan 1 clubgebouw voor alle verenigingen tezamen 

gebouwd; 

3. Bij de landschappelijke inpassing van het clubgebouw en de padelbanen wordt 

rekening gehouden met de kernkwaliteiten van het BPL Wormer- en Jisperveld, 

‘open ruimte en vergezichten’ en ‘habitat voor weidevogels’ 

 

Wij wijzen u er voor de volledigheid op dat de OVNH2020 voor het overige van 

toepassing blijft op de ontwikkeling. Met name wijzen wij u op de regels ten aanzien van 

stiltegebieden (paragrafen 4.2.1 en 6.4.5). 

 

Zoals u in uw brief aangeeft, moet het plan inclusief landschappelijke inpassing van het 

sportpark nog verder worden uitgewerkt. Wij verzoeken u hierbij zoveel mogelijk rekening 

te houden met genoemde kernkwaliteiten van het BPL, door onder andere de verlichting 

zodanig uit te voeren dat de invloed op het landschap en op de fauna zo beperkt mogelijk 

is en de materialisering van de wanden van de padelbanen en de locatie zodanig uit te 

werken dat geluidshinder zoveel mogelijk wordt beperkt. 

 

NIET MOGELIJK, gezien de gestelde voorwaarde met betrekking tot stiltegebieden. 

CONCEPT


